



ismus
studievereniging voor politicologie
Postbus 9108
6500 HK Nijmegen
kantoor: Thomas van Aquinostraat 5.0.03
internet: www.ismus.nl
e-mail : info@ismus.nl
telefoon: 024-3611659

1
2
3
4
5
6
7
8
9
10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21
22
23
24
25
26
27
28
29
30
31
32
33
34
35
36

Notulen 57ste Algemene Ledenvergadering d.d. 21 december 2016

Aanwezig:

Ruud Walvius, Tomas Jochoms, Ruben Meijerink, Luuk Scholman, Nanne van Mil, Boaz de Rooij, Jesper Schipper, Anton Stel, Pol Muffels, Jordi Uijens, Lars Meijer, Bob Fleeer, Casper Veenhuysen, Marten Porte, Sara Kok, Marije Berga, Jelmer Bruurs, Kjelt Goutbeek, Irene Wilde, Rein Wieringa en Jip Trommelen.

Machtigingen:

Bas Bongers machtigt Marten Porte
Dominic Kok machtigt Marten Porte
Ruud Penders machtigt Lars Meijer
Bas Wijnsouw machtigt Lars Meijer
Nick Woudstra machtigt Kjelt Goutbeek
Stan van Moorsel machtigt Kjelt Goutbeek
Daan Bouwer machtigt Boaz de Rooij
Lynn Leeneman machtigt Boaz de Rooij
Tim van der Werf machtigt Rein Wieringa
Gijs Kooistra machtigt Rein Wieringa
Thom Dijkstra machtigt Pol Muffels
Tim Jacobs machtigt Pol Muffels
Tom Dymanus machtigt Jip Trommelen
Rens Verhaegh machtigt Jip Trommelen
Luuk Kaffener machtigt Anton Stel
Mart Terlouw machtigt Anton Stel
Laura Postma machtigt Marije Berga
Christiaan Boeren machtigt Tomas Jochoms
Edwin Jans machtigt Jesper Schipper
Sterre Bolluijt machtigt Jesper Schipper
Bob Smits machtigt Jordi Uijens

37 **Stemgerechtigden aanwezig: 20**
38 **Stemgerechtigde machtigingen: 19**
39 **Stemgerechtigden totaal: 39**

40

41 **Agenda:**

42

- 43 1. Opening
- 44 2. Vaststellen agenda
- 45 3. Mededelingen
- 46 4. Bespreking Notulen 56^{ste} ALV
- 47 5. Vaststellen Notulen 56^{ste} ALV
- 48 6. Bespreking Motie IAPSS-fonds & Internationalisering
- 49 7. Stemming Motie IAPSS-fonds & Internationalisering
- 50 8. Bespreking Motie We need borreltime!
- 51 9. Stemming Motie We need borreltime!
- 52 10. Bespreking Motie WordArt
- 53 11. Stemming Motie WordArt
- 54 12. W.V.T.T.K.
- 55 13. Rondvraag
- 56 14. Sluiting

57

58 Conform de Motie Tol wordt voor aanvang van de algemene ledenvergadering het ismuslied gezongen.

59

60 **Opening**

61 Ruud Walvius opent de vergadering om 20:09 uur en benoemt de feitjes van de dag.

62

63 **Vaststellen agenda**

64 Ruud Walvius geeft aan dat er een motie ingediend is door Jordi Uijens. Er moet gestemd worden of
65 de motie aan de agenda wordt toegevoegd.

66

67 **Stemgerechtigden aanwezig: 20**

68 **Stemgerechtigde machtigingen: 19**

69 **Stemgerechtigden totaal: 39**

70

71 **Voor:19**

72 **Tegen:1**

73 **Onthouding: 19**

74

75 De ALV stemt **voor** het toevoegen van Motie Statuut aan de agenda.

76 Pol Muffels vraagt wanneer de motie wordt besproken.

77 Ruud zegt dat die na de motie WordArt besproken wordt.

78

79

80 De nieuwe agenda is als volgt:

81

82 **Agenda:**

83

- 84 1. Opening
- 85 2. Vaststellen agenda
- 86 3. Mededelingen
- 87 4. Bespreking Notulen 56^{ste} ALV
- 88 5. Vaststellen Notulen 56^{ste} ALV
- 89 6. Bespreking Motie IAPSS-fonds & Internationalisering
- 90 7. Stemming Motie IAPSS-fonds & Internationalisering
- 91 8. Bespreking Motie We need borreltime!
- 92 9. Stemming Motie We need borreltime!
- 93 10. Bespreking Motie WordArt
- 94 11. Stemming Motie WordArt
- 95 12. Bespreking Motie Statuut
- 96 13. Stemming Motie Statuut
- 97 13. W.V.T.T.K.
- 98 14. Rondvraag
- 99 15. Sluiting

100

101 **Bespreking Notulen 56^{ste} ALV**

102 Ruud Walvius geeft aan dat de notulen per pagina besproken zullen worden.

103 *Kaft*

104 -

105

106 *Pagina 1*

107 -

108

109 *Pagina 2*

110 Lars Meijer merkt op dat de stemgerechtigden missen en vraagt of het bestuur dit wilt aanpassen en de verbeterde versie van de notulen op de site wilt plaatsen.

112 Ruud Walvius zegt dat het bestuur hier voor zal zorgen.

113

114 *Pagina 3-9*

115 -

116

117 *Pagina 10*

118 Lars Meijer zegt dat er een hele discussie was omtrent de PowerPointpresentatie van de ismusreis.

119 Wat vindt het bestuur van de PowerPointpresentatie dit jaar?

120 Ruud Walvius zegt dat ook dit jaar de PowerPointpresentatie dit jaar toereikend was.

121 Lars Meijer zegt dat de PowerPointpresentatie niet anders was dan andere jaren, dus de

122 PowerPointpresentatie was inderdaad goed.

123

124 *Pagina 11-15*

125 -

126

127 *Pagina 16*

128 Lars zegt dat in regel 693 staat dat Ruben Meijerink heeft gezegd dat de banden met de ESV prima zijn,
129 maar hij vraagt zich af of de kosten van het CallMeMEBi-feest van anderhalf jaar geleden al betaald
130 zijn aangezien Ruben Meijerink gezegd heeft dat het bedrag overgemaakt zou worden. Ook de lijst van
131 het schilderij is nog niet betaald en gerepareerd. Als deze bedragen niet overgemaakt worden, moeten
132 er stappen ondernomen worden.

133 Ruud Walvius zegt dat de afmetingen van de lijst nog niet doorgegeven zijn en dat de bal bij ons ligt.

134 Ruben Meijerink zegt dat de factuur aan Bob Zoutenbier (penningmeester van de ESV) is gegeven en
135 dat hij het bedrag binnen twee weken zal overmaken.

136 Lars Meijer vraagt wat er gebeurt als het bedrag in die tijd niet binnen is? Hij vindt het belachelijk dat
137 een vereniging het verschuldigde bedrag anderhalf jaar lang niet betaald heeft. Wat zijn de
138 consequenties voor de ESV?

139 Ruud Walvius zegt dat we het pas over consequenties kunnen hebben als de afmetingen van de lijst
140 zijn doorgegeven. De rolmaat moet nog gevonden worden, als die er is, worden de afmetingen
141 doorgegeven en zal het bedrag binnen de kortste keren betaald worden.

142

143 *Pagina 17-23*

144 -

145

146 *Pagina 24*

147 Pol Muffels zegt dat de discussie op deze pagina over het vorige bestuur en de zaken rondom Stan van
148 Moorsel verder gespecificeerd zouden worden, maar dat het tot op heden niet gebeurd is. Het is ook
149 niet terug te vinden op de stukken op de website. Hij vindt dit bijzonder kwalijk omdat destijds de ALV
150 ingestemd heeft met de belofte van het bestuur dat het wel duidelijk terug te vinden zou zijn met de
151 verslaglegging in de stukken. Het is essentieel dat het toegevoegd wordt.

152 Lars Meijer haakt hierop in door aan te geven dat hij boos is over de situatie. Op de vorige ALV is het
153 besproken dat de aanpassingen verwerkt zouden worden en dat is nog niet gebeurd. De stukken van
154 Stan van Moorsel, de aanpassingen van de begroting van het huidige bestuur en het stuk over de
155 bestuurskleding zou worden verwerkt. Hij vindt dat het bestuur het hier wel mee eens moet zijn en
156 dat de stukken op de site geüpdatet worden. Het moet namelijk goed gearchiveerd zijn. We zijn
157 destijds akkoord gegaan met de aanpassingen en die zijn dus nog niet gebeurd, dat is niet hoe het
158 werkt. Hij geeft te kennen dat hij liever toch tegen gestemd had bij het financieel jaarverslag. Hij vindt
159 het ronduit belachelijk dat het niet gebeurd is.

160 Ruud Walvius dat het huidige bestuur met het vorige bestuur gaat zitten om de jaarverslagen te
161 bespreken. De aanpassingen zullen worden doorgevoerd en de updates zullen op de site geplaatst
162 worden. Ruud Walvius zegt dat dit de eerste toezegging is en dat dit voor de volgende ALV gebeurd is.

163 Jordi Uijens geeft te kennen dat het oud bestuur nog niet met elkaar gezeten heeft en dat hij het dan
164 ook raar vindt dat de stukken op de site staan.

165 Pol Muffels zegt dat je klaar bent als je klaar bent, dus de toezeggingen die gedaan zijn moeten ook
166 nagekomen worden. Anders schep je een precedent en zal de ALV voortaan tegen gaan stemmen als
167 er geen aanpassingen gedaan worden die beloofd zijn. Dit is volgens hem niet het soort cultuur dat we
168 moeten hebben, want we werken in vertrouwen samen. Het kan niet de bedoeling zijn dat beloftes
169 niet nagekomen worden.

170 Ruud Walvius zegt dat Jordi Uijens erachteraan gaat en dat het voor de volgende ALV geregeld is.

171

172 *Pagina 25-32*

173 -

174

175 *Pagina 33*

176 Jip Trommelen is benieuwd naar de stand van zaken omtrent de verzekering van het

177 kennismakingsweekend. Hij vraagt zich af hoe het daarmee staat.

178 Ruud Walvius zegt dat toevallig gister contact was met de verzekering en dat er in het dossier is

179 gekeken. De verzekering wacht nog op de taxatie van de kosten van de schade. Hij heeft gevraagd of

180 de bal bij het bestuur of de Veldhof ligt. De verzekering gaf te kennen dat de bal bij de Veldhof ligt

181 dus kunnen we alleen afwachten.

182 Lars Meijer vraagt of er al gereserveerd is voor volgend jaar bij de Veldhof.

183 Ruud Walvius zegt dat er nog niet gereserveerd is.

184 Lars Meijer vraagt of we daar willen terugkomen?

185 Ruud Walvius zegt dat we dat willen, dat we willen voorkomen dat we slecht uit elkaar gaan en dat

186 we daar dit jaar weer terecht kunnen. Wat betreft de verzekering en de kosten van de schade, ligt de

187 bal bij de Veldhof.

188

189 *Pagina 34*

190 -

191

192 *Pagina 35*

193 Pol Muffels zegt dat in regel 1526 staat dat het bestuur dit jaar een masteractiviteit wilt plannen. Hoe
194 gingen de gesprekken van Alex Lehr, vraagt hij zich af. Is er al een plan?

195 Ruud Walvius zegt dat er nog geen concreet plan ligt, maar dat er wel ideeën zijn. Alex Lehr heeft
196 gezegd dat we daar zo snel mogelijk mee bezig moeten zijn in verband met verplichtingen van de
197 masterstudenten. Het derde blok gaan we hiermee bezig.

198

199 *Pagina 36-37*

200 -

201

202 *Pagina 38*

203 Casper Veenhuysen zegt dat in regel 1670 het woord 'Polmuffelsstudenten' staat. Hij zegt dat hij die
204 woorden nooit heeft gebruikt.

205 Tomas Jochoms zegt dat dit een foutje was en dat hij het aanpast.

206

207 *Pagina 39*

208 Jip Trommelen zegt dat de Reisbekendmakingsborrel in Camelot was, niet de kennismakingsborrel.

209 Tomas Jochoms zegt dat dit wordt aangepast.

210

211 *Pagina 40-43*

212

213 *Pagina 44*

214 Jip Trommelen zegt dat hij een citaat heeft gebruikt uit het beleidsplan en dat het niet zijn eigen
215 woorden zijn. Hij vraagt of dit aangepast kan worden.

216 Tomas Jochoms zegt dat dit zal gebeuren.

217 *Pagina 45-58*
218 -
219 *Pagina 59*
220 Pol Muffels zegt dat wat in regel 2590 staat, hij niet gezegd heeft. Hij geeft te kennen dat hij gezegd
221 heeft dat het bestuur een agendawijziging dient voor te stellen, niet te maken. In samenspraak met
222 ALV wordt dan gekeken of het nog aangepast kan worden.
223 Tomas Jochoms geeft te kennen dat dit klopt en dat het aangepast wordt in de notulen.
224
225 *Pagina 60-61*
226 -
227
228 *Pagina 62*
229 Casper Veenhuysen zegt dat in regel 2688 het aantal machtigingen niet klopt.
230 Tomas Jochoms zegt dat dit wordt aangepast.
231
232 *Pagina 63*
233 -
234
235 *Pagina 64-66*
236 -
237
238 *De notulen in haar geheel*
239 Pol Muffels concludeert dat, ondanks het feit dat het een hele lange zit was, de notulen nog wat
240 aandacht vereisen. Hij snapt dat het tegen het einde aan moeilijk is om goed te notuleren. Maar hij
241 vindt de kwaliteit van de laatste vijf tot tien pagina's de kwaliteit te wensen overlaat. Er staan ik-vorm-
242 , typ- en spelfouten in. De kwaliteit moet verbeterd worden.
243 Lars Meijer wilt Jordi Uijens bedanken voor het goede stuk dat hij heeft afgeleverd. Het is de eerste
244 keer dat Tomas Jochoms de notulen uitwerkt, maar de kwaliteit van het jaarbedrag, de Motie Facelift
245 en de laatste vijf tot tien pagina's is ondermaats. Hij vraagt of hier nog naar gekeken kan worden.
246 Tomas Jochoms zegt dat hier nog naar gekeken wordt.
247 Jordi Uijens wilt Tomas Jochoms bedanken voor de eerste, afgeleverde notulen. Het was een hele berg
248 werk en hij is blij dat hij van die 'shit' af is.
249
250
251 **Stemming Notulen 56^{ste} ALV**
252 Ruud Walvius geeft te kennen dat de notulen per acclamatie worden vastgesteld.
253 Lars Meijer en Pol Muffels zeggen het hier niet mee eens te zijn. Ze willen de notulen aannemen onder
254 voorwaarde dat de verbeteringen worden doorgevoerd.
255
256 Ruud Walvius legt de stemprocedure uit.
257 Luuk Scholman leest het quorum voor.
258
259 **Stemgerechtigden aanwezig: 21**
260 **Stemgerechtigde machtigingen:21**
261 **Stemgerechtigden totaal: 42**

262 **Voor: 31**

263 **Tegen: 4**

264 **Onthouding: 7**

265

266 De ALV stemt **voor** het accepteren van de notulen onder voorwaarde dat de verbeteringen worden
267 doorgevoerd.

268

269 **Bespreking Motie IAPSS-fonds & Internationalisering**

270 Ruud Walvius nodigt Pol Muffels uit om de motie voor te lezen aan de ALV. Ze krijgen de tijd om hun
271 motie toe te lichten.

272

273 **Motie IAPSS-fonds & Internationalisering**

274 *Geachte 57e Algemene Ledenvergadering,*

275

276 *Middels deze motie willen wij voorstellen artikel 5.2 te verwijderen uit ons Huishoudelijk Reglement*
277 *en het hierin genoemde IAPSS-fonds losmaken van de verplichtingen die staan omschreven in artikel*
278 *5.2. Dit om zo het gemoeide bedrag op andere manieren ten goede te kunnen laten komen aan onze*
279 *vereniging. Dit bedrag staat nu nog altijd op €2.134,79. Hiermee verdwijnt het onderdeel uit ons*
280 *Huishoudelijk Reglement dat de tegemoetkomingen voor bestuursleden die een General Assembly*
281 *van de IAPSS bezoeken regelt. Deze motie dienen wij in om verscheidene redenen.*

282

283 *Allereerst is uit het financieel jaarverslag van afgelopen boekjaar gebleken dat er nochtans geen*
284 *gebruik is gemaakt van deze regeling, ondanks het feit dat er wel twee bestuursleden een General*
285 *Assembly hebben bezocht in Berlijn. De insteek binnen de vereniging was om binnen vijf tot zeven jaar*
286 *opnieuw een IAPSS-congres naar Nijmegen te laten komen zoals dit ook het geval was in 2014.*
287 *Daarnaast heeft de faculteit als bedoeling gehad deze gelden ten goede te laten komen aan*
288 *internationalisering zoals ook besproken is op de 50e ALV bij het instellen van het desbetreffende*
289 *fonds.*

290

291 *Daarnaast is op die ALV waar het artikel is besproken meerdere malen door zowel de toenmalige*
292 *voorzitter als wel in de toen ingezonden brief van de studentassessor benadrukt dat de gelden dienen*
293 *te worden besteed aan internationalisering in de brede zin van het woord. Exclusiviteit voor het IAPSS*
294 *werd niet geïmpliceerd.*

295

296 *Tot slot zijn wij van mening dat ismus een vereniging is van de korte adem, ondanks dat wij de*
297 *indieners van deze motie zijn. Dus zijn wij voorstanders van het idee dat de inzet van de gelden toe*
298 *dient te komen aan al onze leden. Dit in tastbare activiteiten die betrekking hebben op*
299 *internationalisering, zoals bijvoorbeeld excursies naar Brussel, internationale instellingen maar óók*
300 *voor het IAPSS wanneer dat nodig is. Dit zorgt ervoor dat de gelden voor iedereen toegankelijk*
301 *worden gemaakt die interesse hebben in internationale activiteiten. Zo dragen we zorg voor*
302 *toegankelijkheid en laagdrempeligheid bij toekomstige activiteiten met een internationaal karakter.*

303

304 *Samenvattend stellen wij voor:*

305

306 *-Het verwijderen van artikel 5.2 om daarna een bredere invulling voor het IAPSS fonds te scheppen*
307 *met inachtnaam van de oorspronkelijke bedoeling, namelijk internationalisering.*

308

309

310 *Met vriendelijke groet,*

311 *Lars Meijer & Pol Muffels*

312 Ruud Walvius vraagt of er commentaar is.

313 Rein Wieringa vraagt of er bij het verstrekken van het geld richtlijnen zijn opgesteld. Wat gaat de
314 faculteit er van vinden als het geld anders besteed wordt?

315 Lars Meijer licht dit toe door te zeggen dat in het huidige artikel staat dat het bedrag alleen toekomt
316 aan bestuursleden die naar de General Assembly gaan. De helft van het bedrag komt uit het fonds.
317 Daar komt bij kijken dat toen dit werd vastgelegd, in mijn bestuursjaar, hij het er zelf niet mee eens
318 was. Volgens Lars Meijer gaat het erom dat toen door de faculteit besloten is het geld in de vereniging
319 te laten in het kader van internationalisering. Daniëlle Flonk heeft daar ook een brief over geschreven.
320 Het geld is niet bedoel om het IAPSS te organiseren, maar het is bedoeld voor de internationalisering.
321 Het wordt niet meer gebruikt voor de afgelopen bestuursleden. Daarnaast gaat het verhaal rond dat
322 het IAPSS wilt overgaan naar een 'internetvoting'. Het zou dus veel mooier zijn als het geld naar de
323 internationalisering zou kunnen gaan. Uitwisselingen met een universiteit in Duitsland bijvoorbeeld,
324 of subsidie voor leden die naar het IAPSS-congres willen.

325 Pol Muffels zegt dat in Daniëlle Flonks brief staat dat het geld moet worden gezien als een gift. Het
326 moet gebruikt worden voor internationalisering.

327 Ruud Walvius vraagt de ALV of we de discussie centraal kunnen houden.

328 Lars Meijer zegt dat meerdere mensen gezegd hebben dat juist ismus een modderfiguur slaat als het
329 geld niet besteed wordt voor internationalisering. Volgens hem lopen we te rentenieren. Er gebeurt
330 niets met het geld; het niet vastleggen in het HR zorgt ervoor dat het geld niet besteed wordt. We
331 moeten het besteden van dit geld voor internationalisering stimuleren en dus ook mensen naar het
332 IAPSS kunnen sturen.

333 Kjelt Goutbeek vraagt wat de reden is die in het HR vermeld staat.

334 Lars Meijer vraagt of hij bedoelt wat we met het geld moeten doen? Kjelt Goutbeek bevestigt dit. Lars
335 Meijer zegt dat we het moeten terugstorten of niet. Door stemming kunnen we het bij de vereniging
336 houden en besteden aan internationalisering. Mensen willen het wat concreter hebben en in mijn ogen
337 als lid moet dit geld besteed worden aan internationalisering.

338 Kjelt Goutbeek vraagt of Lars Meijer niet bang is wanneer de motie wordt aangenomen, er geen nieuwe
339 motie ingediend wordt om het te concretiseren?

340 Lars Meijer zegt dat hij het daarmee eens is. De motie is van korte adem maar het geld moet wel
341 opgemaakt worden en besteed worden aan internationalisering. Als dit een reden is om het er niet
342 mee eens te zijn, dan moet je tegen stemmen.

343 Rein Wieringa vraagt of het IAPSS komende jaren weer naar Nijmegen komt.

344 Ruud Walvius zegt contact gehad te hebben met de mensen van IAPSS en dat het 20-jarige jubileum
345 georganiseerd wordt in Nijmegen. Hier komt veel bij kijken en we zijn aan het kijken wat de
346 mogelijkheden zijn. Er zijn veel vrijwilligers nodig maar in principe komt het IAPSS naar Nijmegen. We
347 moeten mensen voordragen die het Head of Congress gaan worden, we moeten een IAPSS-commissie
348 instellen en een hele groep aan vrijwilligers leveren voor en tijdens de organisatie.

349 Rein Wieringa vraagt of het, puur hypothetisch als het doorgaat, de pot geld daarheen gaat en of die
350 nodig is het verschil te maken om IAPSS naar Nijmegen te krijgen.

351 Ruud Walvius zegt dat we dat nog niet kunnen zeggen. We weten ook nog niet zeker of we het gaan
352 organiseren. Hij is bij de faculteit langs gegaan waar hij te horen kreeg dat er misschien nog geld over
353 is. Maar inderdaad, om terug te komen op de vraag van Rein Wieringa, we kunnen het geld daarvoor
354 gebruiken.

355 Jordi Uijens zegt geen grote fan te zijn van het IAPSS, maar zoals het nu in het HR staat, gaat het geld
356 alleen naar de bestuurders die naar de General Assembly gaan. Zoals het artikel nu is, heb je er niets
357 aan het potje voor het organiseren van het IAPSS.

358 Ruud Walvius zegt dat je aanspraak kan doen op dat potje en dat het wel reëel is dat het IAPSS naar
359 Nijmegen komt.

360 Pol Muffels heeft twee dingen te melden. Als het IAPSS in Nijmegen gehouden wordt, kan het bestuur
361 dat destijds het IAPSS georganiseerd heeft, voorstellen schrijven over begrotingen en hoe het geld
362 besteed moet worden. Er moet namelijk een bid geplaatst worden om het IAPSS naar Nijmegen te
363 halen, dat kan je niet zomaar beslissen. Maar zoals het nu geregeld is, is het niet optimaal en wordt er
364 geen gebruik gemaakt van het potje geld.

365 Jordi Uijens zegt dat het potje natuurlijk van pas kan komen als reactie op Rein Wieringa's vraag. Maar
366 de faculteit trekt een dikke portemonnee als het IAPSS naar Nijmegen komt.

367 Marten Porte zegt dat de faculteit iets minder te besteden heeft, maar inderdaad zal er waarschijnlijk
368 geld vrijkomen.

369 Ruud Walvius zegt dat in de vergaderingen gezegd is dat als wij het willen, de kans groot is dat het
370 IAPSS in Nijmegen plaatsvindt.

371 Anton Stel zegt dat het onduidelijk is of het geld gebruikt kan worden om naar het IAPSS-congres te
372 gaan.

373 Ruud Walvius leest artikel 5 lid 2 van het HR voor.

374

375 **Vergoedingen**

376 **ARTIKEL 5**

377 *2. Het bestuur kan een onkostenvergoeding toekennen aan individuele*
378 *bestuursleden van studievereniging ismus voor een Algemene Ledenvergadering*
379 *van de International Association for Political Science Students (IAPSS).*

380

381 Ruud Walvius zegt dat het dus gaat om een onkostenvergoeding. Het is een aanvulling op de
382 congresdeelnamesubsidie van het SNUF.

383 Lars Meijer zegt dat vanaf 1 januari 2017, het SNUF niet meer bestaat. Het HR moet dus waarschijnlijk
384 aangepast worden.

385 Ruud Walvius zegt dat dit klopt en het aangepast moet worden.

386 Anton Stel vraagt of het dus alleen gaat om een onkostenvergoeding van het bestuur.

387 Ruud Walvius zeg dat dit klopt en vraagt of er verder nog vragen zijn.

388 Kjelt Goutbeek vraagt of het de bedoeling is dat de motie iets bindends is om geld uit te geven.

389 Pol Muffels zegt dat hiermee het geld losmaakt van een fonds. Je koppelt het geld aan het EV van de
390 vereniging. De intentie is om het geld te gebruiken voor internationalisering zodat we bezig kunnen
391 gaan met de internationalisering.

392 Jordi Uijens zegt dat er in een later stadium beter gezegd kan worden wat er met het geld moet
393 gebeuren en dat je het dan kan concretiseren.

394 Ruud Walvius zegt dat het probleem van de motie is dat het geld breed gebruikt kan worden en dat
395 het meer geconcretiseerd moet worden wat het doel van het geld is. Over dit onderwerp is een brief
396 ingezonden door Tom Dymanus.

397 Jip Trommelen leest de brief van Tom Dymanus voor en zegt dat de brief tegengeluid biedt voor de
398 motie.

399

400 *Geachte ALV,*

401

402 *Ik loop op het moment stage in Den Haag en ben daardoor niet in de gelegenheid om aanwezig te zijn*
403 *bij deze ALV. Toch acht ik deze brief noodzakelijk, omdat er naar mijn idee grote misverstanden zijn*
404 *ontstaan over het IAPSS fonds. Aangezien ik destijds nog voorzitter van onze mooie vereniging was ben*
405 *ik dicht betrokken geweest bij het oprichten van dit fonds. Middels deze brief wil ik graag helderheid*
406 *verschaffen.*

407 *Als eerste is het belangrijk om te melden dat het fonds vorig jaar pas is ingesteld. Er is destijds*
408 *uitgebreid over gesproken op de ALV. Op het moment dat de ALV een besluit neemt over een bepaald*
409 *onderwerp vind ik dat we het voorstel in elk geval de kans moeten geven zich te bewijzen. Anders kan*
410 *er elke nieuwe ALV met moties worden gestrooid die de voorstellen van de ALV ervoor tegenspreken en*
411 *dan zit het bestuur nog later aan het bier.*

412 *Verder wordt als onderbouwing voor de motie genoemd dat er geen gebruik van is gemaakt. In het*
413 *financiële jaarverslag staat echter duidelijk dat er geen gebruik van is gemaakt vanwege vertraging*
414 *met uitbetalen bij het SNUF. Er wordt dus wel gebruik van het fonds gemaakt.*

415 *Tot slot wordt er in de motie genoemd dat de verwachting om op korte termijn het IAPSS congres nog*
416 *eens naar Nijmegen te halen niet reëel is. Hier ben ik het mee eens, en hier was ik het vorig jaar ook al*
417 *mee eens. Daarom ben ik als voorzitter tegenover de faculteit en de decaan altijd glashelder geweest*
418 *dat het geld niet bedoeld was voor een nieuw congres, maar om IAPSS binnen onze vereniging warm*
419 *te houden. Dit was geen enkel probleem, omdat de decaan, onze vakgroep en de faculteit enorm*
420 *tevreden waren over het georganiseerde congres en ismus wilde laten profiteren van het soepele*
421 *verloop hiervan.*

422 *Ik hoop dat ik middels deze brief voldoende duidelijkheid heb verschaft en dat de motie ofwel*
423 *ingetrokken, dan wel verworpen wordt zodat ismus bestuursleden ook in de toekomst financieel*
424 *gesteund worden om naar een IAPSS congres te gaan.*

425

426 *Met vriendelijke groet,*

427 *Tom Dymanus*

428

429 *Jip Trommelen geeft te weten dat dit Tom Dymanus' mening is en dat hij zichzelf niet heeft ingelezen.*
430 *Hij zegt louter de messenger te zijn en dat Tom Dymanus er dus niet is om kritiek of commentaar te*
431 *geven.*

432 *Lars Meijer zegt dat deze brief twee manden geleden was ingediend bij de vorige motie. De dingen die*
433 *in de brief besproken werden, daar kunnen we ons in vinden.*

434 *Nanne van Mil vraagt of Lars Meijer kan uitleggen wat er in de motie is aangepast.*

435 *Lars Meijer zegt dat het geld niet alleen naar het IAPSS moet gaan, maar naar internationalisering. Het*
436 *is meerdere malen op verschillende ALVs genoemd en dat is wat mij en Pol Muffels tegen het zere*
437 *been stoot.*

438 *Jordi Uijens zegt dat de motie een motie is om een andere motie onklaar te maken. Het HR is bedoeld*
439 *als aanvulling op de statuten. Hij zegt dat de brief van Tom Dymanus verder goed is. De motie biedt*
440 *een oplossing voor een nieuw bestemmingsplan voor dit potje, maar hij vindt dat bestuurders nog*
441 *steeds gebruik moeten kunnen maken van het geld voor het bijwonen van een General Assembly.*
442 *Maar, zo geeft hij te kennen, er kan meer gedaan worden met dit geld. Zolang dit beide gebeurd, is er*
443 *geen probleem.*

444 *Ruud Walvius vraagt of er nog vragen zijn, als dit niet het geval is gaan we over tot stemming.*

445 **Stemming Motie IAPSS-fonds & Internationalisering**

446 Ruud Walvius legt de stemprocedure uit.

447 Luuk Scholman leest het quorum voor.

448

449 **Stemgerechtigden aanwezig: 21**

450 **Stemgerechtigde machtigingen: 21**

451 **Stemgerechtigden totaal: 42**

452

453 **Voor: 28**

454 **Tegen: 7**

455 **Onthouding: 7**

456

457 De ALV stemt **voor** de Motie IAPSS-fonds & Internationalisering.

458

459 **Bespreking Motie We need borreltime!**

460 Ruud Walvius nodigt Lars Meijer uit om hun motie voor te lezen. Ze krijgen de tijd om hun motie toe
461 te lichten.

462

463 **Motie We need borreltime!**

464

465 *Nijmegen, 29 november 2016*

466

467 *Geachte 57^e ALV der studievereniging ismus,*

468

469 *De afgelopen ALV duurde maar liefst twee avonden en bevatte welgeteld 27 agendapunten! Naast*
470 *het feit dat de jaarverslagen van het XVe bestuur besproken moesten worden, vond ook de*
471 *bestuurswissel en bespreking van het beleidsplan en begroting van het XVIe bestuur plaats. Dat*
472 *daarnaast ook nog twee moties geagendeerd waren laat ik even buiten beschouwing. Op de eerste*
473 *avond zijn enkel en alleen de jaarverslagen van het XVe bestuur besproken en vond de wissel plaats.*
474 *In andere jaren konden wel alle verslagen en plannen besproken worden op één avond, maar werd de*
475 *bespreking van de begroting er vaak doorheen gejaagd. Vier documenten bespreken op één avond*
476 *met daar tussen nog eens een wissel is mijns inziens daardoor niet bevorderlijk. Ik stel daarom het*
477 *volgende voor.*

478

479 *Voortaan moet op de jaarvergadering enkel en alleen de bespreking van de jaarverslagen van het*
480 *afgelopen bestuur plaatsvinden plus de bestuurswissel en conform de statuten de benoeming van een*
481 *kascontrolecommissie voor het nieuwe boekjaar. En een beleidsvergadering, de ALV waar het*
482 *beleidsplan en begroting worden besproken. Dit zorgt voor een minder gehaste gang van zaken.*
483 *Daarnaast biedt dit de mogelijkheid voor een langere borrel ter felicitatie van het nieuwe bestuur en*
484 *het bedanken van het oude bestuur. Tot slot biedt dit ook een geweldige kans voor het nieuwe*
485 *bestuur. Door af te spreken dat de beleidsvergadering drie weken na de jaarvergadering plaatsvind*
486 *kan het nieuwe bestuur nog kritiekpunten of verbeterpunten in haar beleidsplan/begroting inpassen*
487 *die ter sprake zijn gekomen tijdens de jaarvergadering.*

488

489

490 *Concreet moet dit leiden tot de volgende HR-wijzigingen:*

491

492 *1. Huidig artikel 7:*

493

494
495
496
497
498
499
500
501
502
503
504
505
506
507
508
509
510
511
512
513
514
515
516
517
518
519
520
521
522
523
524
525
526
527
528
529
530
531
532
533
534
535
536
537
538
539
540
541
542
543
544
545

ARTIKEL 7

1. De vereniging kent een jaarvergadering, een halfjaarlijkse algemene ledenvergadering en een algemene ledenvergadering voor de verkiezing van een nieuw bestuur.
2. De jaarvergadering wordt gehouden in september of oktober.
3. De ledenvergadering voor de verkiezing van een nieuw bestuur wordt gehouden in mei of juni, ten minste twee weken voor het begin van de officiële vakantie van onze faculteit.
4. Andere algemene vergaderingen worden gehouden zo dikwijls als het bestuur dit wenselijk acht.
5. De uitnodiging voor de ledenvergadering, inclusief de agenda, de notulen van de vorige vergadering en andere benodigde stukken, uitgezonderd financiële stukken, dient twee weken voor de vergadering naar de leden verstuurd te zijn.

Dit moet verandert worden in:

ARTIKEL 7

1. De vereniging kent een jaarvergadering, **een beleidsvergadering**, een halfjaarlijkse algemene ledenvergadering en een algemene ledenvergadering voor de verkiezing van een nieuw bestuur.
 2. De jaarvergadering wordt gehouden in september ~~of oktober~~.
 3. **De beleidsvergadering wordt gehouden in oktober en drie weken na de jaarvergadering.**
 4. De ledenvergadering voor de verkiezing van een nieuw bestuur wordt gehouden in mei of juni, ten minste twee weken voor het begin van de officiële vakantie van onze faculteit.
 5. Andere algemene vergaderingen worden gehouden zo dikwijls als het bestuur dit wenselijk acht.
 6. De uitnodiging voor de ledenvergadering, inclusief de agenda, de notulen van de vorige vergadering en andere benodigde stukken, uitgezonderd financiële stukken, dient twee weken voor de vergadering naar de leden verstuurd te zijn.
2. Huidig artikel 8:

ARTIKEL 8:

1. De vereniging kent een jaarvergadering. Tijdens deze jaarvergadering komen onder meer aan de orde:
 - a. het jaarverslag en de rekening en verantwoording bedoeld in artikel 12 van het statuut, met het verslag van de aldaar bedoelde commissie;
 - b. de benoeming van de in artikel 12 van het statuut genoemde commissie voor het volgende boekjaar;
 - c. voorziening in eventuele vacatures;
 - d. het verlenen van kwijting aan het bestuur en de bestuurders voor het door hen gevoerde bestuur, voor zover dat uit de stukken blijkt of aan de algemene vergadering bekend gemaakt is;
 - e. voorstellen van het bestuur of de leden, aangekondigd bij de oproeping voor de vergadering.
 - f. het beleidsplan en de begroting van het aantredende bestuur.
2. Het jaarrapport bestaat uit het jaarverslag tezamen met de rekening en verantwoording als bedoeld in artikel 12 van het statuut.
3. Indien de Algemene Ledenvergadering inzake het jaarrapport niet tot vaststelling komt, besluit de algemene ledenvergadering over de te volgen procedure.

- 546 4. Ten tijde van de jaarvergadering wordt, zoals statutair bepaald in artikel 11 lid 5 sub I,
547 een bedrag of waarde vastgesteld waarboven het bestuur toestemming dient te vragen
548 met betrekking tot het aangaan van rechtsverhandelingen en het verrichten van
549 investeringen.
550 5. Indien de jaarvergadering inzake het in lid 2 sub a. en c. van artikel 13 van het statuut
551 bepaalde, niet tot vaststelling komt, besluit de jaarvergadering over de te volgen
552 procedure.
553 6. Het beleidsplan en de begroting van het aantredende bestuur behoeven de instemming
554 van de Algemene Ledenvergadering.
555

556 Dit moet worden veranderd in:

557
558 ARTIKEL 8:

- 559
560 1. De vereniging kent een jaarvergadering. Tijdens deze jaarvergadering komen onder meer
561 aan de orde:
562 a. het jaarverslag en de rekening en verantwoording bedoeld in artikel 12 van het
563 statuut, met het verslag van de aldaar bedoelde commissie;
564 b. de benoeming van de in artikel 12 van het statuut genoemde commissie voor het
565 volgende boekjaar;
566 c. voorziening in eventuele vacatures;
567 d. het verlenen van kwijting aan het bestuur en de bestuurders voor het door hen
568 gevoerde bestuur, voor zover dat uit de stukken blijkt of aan de algemene
569 vergadering bekend gemaakt is;
570 e. voorstellen van het bestuur of de leden, aangekondigd bij de oproeping voor de
571 vergadering.
572 ~~f. het beleidsplan en de begroting van het aantredende bestuur.~~
573 2. Het jaarrapport bestaat uit het jaarverslag tezamen met de rekening en verantwoording
574 als bedoeld in artikel 12 van het statuut.
575 3. Indien de Algemene Ledenvergadering inzake het jaarrapport niet tot vaststelling komt,
576 besluit de algemene ledenvergadering over de te volgen procedure.
577 ~~4. Ten tijde van de jaarvergadering wordt, zoals statutair bepaald in artikel 11 lid 5 sub I,~~
578 ~~een bedrag of waarde vastgesteld waarboven het bestuur toestemming dient te vragen~~
579 ~~met betrekking tot het aangaan van rechtsverhandelingen en het verrichten van~~
580 ~~investeringen.~~
581 5. Indien de jaarvergadering inzake het in lid 2 sub a. en c. van artikel 13 van het statuut
582 bepaalde, niet tot vaststelling komt, besluit de jaarvergadering over de te volgen
583 procedure.
584 ~~6. Het beleidsplan en de begroting van het aantredende bestuur behoeven de instemming~~
585 ~~van de Algemene Ledenvergadering.~~

- 586
587 3. Nieuw artikel 9:

588
589 ARTIKEL 9:

- 590
591 1. De vereniging kent een beleidsvergadering. Tijdens deze vergadering komt onder meer
592 aan de orde:
593 a. Het beleidsplan en de begroting.
594 b. Ten tijde van de beleidsvergadering wordt, zoals statutair bepaald in artikel 11 lid
595 5 sub I, een bedrag of waarde vastgesteld waarboven het bestuur toestemming
596 dient te vragen met betrekking tot het aangaan van rechtsverhandelingen en het
597 verrichten van investeringen.

598 c. voorstellen van het bestuur of de leden, aangekondigd bij de oproeping voor de
599 vergadering.

600

601 4. Huidig artikel 28:

602

603 ARTIKEL 28:

604

605 1. Het bestuursjaar loopt van 1 oktober tot 30 september in het academische jaar volgend
606 op het moment van aantreding.

607 2. In mei of juni vindt de ALV plaats waarin het aspirant-bestuur wordt verkozen voor het
608 nieuwe collegejaar.

609 3. Tijdens de jaarvergadering zal het zittende bestuur haar jaarverslag in een ALV
610 presenteren, waarin tevens het aankomende bestuur haar beleidsplan zal voorleggen aan
611 de ALV. Beide documenten moeten goedgekeurd worden door de ALV.

612

613 Dit moet worden veranderd in:

614

615 ARTIKEL 28:

616

617 1. Het bestuursjaar loopt van 1 oktober tot 30 september in het academische jaar volgend
618 op het moment van aantreding.

619 2. In mei of juni vindt de ALV plaats waarin het aspirant-bestuur wordt verkozen voor het
620 nieuwe collegejaar.

621 3. **Tijdens de jaarvergadering zal het zittende bestuur haar jaarverslag en financieel**
622 **jaarverslag in een ALV presenteren, ~~waarin tevens het aankomende bestuur haar~~**
623 **~~beleidsplan zal voorleggen aan de ALV.~~ Beide documenten moeten goedgekeurd**
624 **worden door de ALV.**

625 4. **Tijdens de beleidsvergadering zal het zittende bestuur haar beleidsplan en begroting**
626 **voorleggen aan de ALV. Deze documenten moeten goedgekeurd worden door de ALV**

627

628 Met vriendelijke groet,

629

630 Lars Meijer, Stan van Moorsel en Jordi Uijens

631

632 Ruud Walvius vraagt of er commentaar is.

633

634 Jelmer Bruurs zegt de indieners van de motie beginnen met het feit dat de ALV twee avonden duurde.

635 Dit gebeurt nu ook met deze motie. Het kwalijke was dat er twee avonden nodig waren voor één ALV.

636 Lars Meijer zegt dat dit wellicht een leesfout is, de ALV is verlengd omdat er zoveel besproken moest
637 worden. Vorige jaren werden het beleidsplan en de begroting er doorheen gejaagd. Er was geen tijd
638 voor input en kritiek, dus moeten we twee ALVs krijgen waarin meer tijd is om documenten te
639 bespreken in plaats van op één ALV alles er doorheen te jassen.

640 Casper Veenhuysen wilt dit beamen want vorige ALV-documenten werden er inderdaad doorheen
641 gejaagd.

642 Rein Wieringa geeft te kennen dat de motie extra vergadertijd creëert en dus ingepland wordt, maar
643 hij vraagt zich af waarom er dit jaar zoveel tijd nodig was voor de ALVs.

644 Lars Meijer zegt dat er dit jaar meerdere zaken waren die hiertoe leidde, zoals de voorzitter die de

645 ALV niet in de hand had en bepaalde mensen die veel vragen stellen. Dat laatste getuigt van

646 waardering want de stukken worden gelezen. Het nieuwe bestuur heeft er veel aan zodat kritiek- en
647 verbeterpunten meegenomen kunnen worden in het beleidsplan en begroting.

648 Rein Wieringa zegt dat dit precies de punten waren die hij zelf in gedachten had, maar naar zijn idee
649 zijn er dit jaar meer vragen gesteld die beter één op één gesteld hadden kunnen worden. Dit wordt
650 echter gedaan op een ALV wat zorgt voor uitloop. Als dit buiten ALVs om gebeurt, hoef je de ALVs niet
651 te splitsen. Want met het splitsen van de ALVs stimuleer je extra vergadertijd wat zorgt voor minder
652 mensen op de ALV. Dit leidt op haar beurt weer tot minder opkomst en minder efficiënt vergaderen.

653 Jordi Uijens zegt dat het duidelijk is dat Rein Wieringa nog nooit aanwezig is geweest op wisselALVs.
654 Normaal gesproken zijn we tot twee uur bezig en worden in de laatste vijf minuten de agendapunten
655 er doorheen gejaagd. Het is goed dat er meer tijd is voor het vergaderen als dat ervoor zorgt dat beide
656 avonden niet tot twee uur hoeven te duren.

657 Rein Wieringa zegt dat hij ook aanwezig was op de wisselALV van Jordi Uijens zelf.

658 Bob Fler denkt dat vragen stellen op de ismuskamer niet de juiste plek is. De ALV is de juiste plek om
659 vragen te stellen voor de hele vereniging. Hoe kan het bestuur op- en aanmerkingen meenemen als
660 hun eigen beleidsplan niet besproken is?

661 Lars Meijer zegt dat de opmerkingen over het afgelopen bestuur ideeën geeft voor het nieuwe bestuur
662 en het zorgt voor nieuwe input.

663 Rein Wieringa zegt als er inderdaad meer moties worden ingediend of er problemen zijn met de
664 financiën, dan kan het voorkomen dat de ALV uitloopt naar een volgende ALV. Maar hij weet niet zeker
665 of een vast moment inplannen voor een beleidsALV de oplossing is. Incidenteel zou het kunnen mocht
666 het uitlopen.

667 Pol Muffels bekijkt het vanuit een ander perspectief en is het helemaal eens met Rein Wieringa. Het
668 stroomlijnen van de ALVs is belangrijk. Maar je maakt meer adempauze en de democratisering van
669 ismus komt ten goede als het wel gebeurt. Het beste argument is dat het zorgt voor meer controle en
670 dat er meer besproken wordt. Het biedt de leden meer kans om inzichten te krijgen in een korte,
671 kritieke periode. Hij zegt dat hij zesdejaars lid is en hij vindt het raar dat het niet eerder is
672 voorgekomen. De kwaliteit en het bespreken van dingen in het algemeen wordt vaak minder naarmate
673 de druk op een avond groter wordt.

674 Kjelt Goutbeek snapt dat het geforceerd klinkt met meer spreektijd, maar het is een reactie op
675 afgelopen ALVs omdat het steeds later wordt. Het huidige bestuur zit een tijd lang zonder een
676 goedgekeurd beleidsplan en begroting. Deze motie zorgt voor meer compactheid en kost minder tijd.

677 Jordi Uijens zegt dat dertien uur doen over één ALV hoogs uitzonderlijk en volstrekt belachelijk is.
678 Zeven uur is dat niet en waarom zouden we het dan niet uitsmeren over twee avonden. De tijdsdruk
679 en het verslappen van de aandacht zorgen ervoor dat het niet opschiet.

680 Sara Kok zegt dat het waarschijnlijk toch twee avonden van zeven uur per avond worden.

681 Rein Wieringa is benieuwd naar de mening van het bestuur over de opmerking van Kjelt Goutbeek. Is
682 het handig voor het beleid van het nieuwe bestuur?

683 Ruud Walvius zegt dat het verschilt per bestuur. Als bestuur ben je lang bezig met een beleidsplan en
684 dat het fijn is daar feedback over te krijgen. Aanpassingen en hekelpunten van het vorige bestuur
685 meenemen kan handig zijn, maar het hoeft niet per se.

686 Casper Veenhuysen zegt niet te zien waar nou helemaal het idee vandaan komt dat er zeven uur
687 gepraat moet worden als er ook echt tijd voor het bespreken van de stukken is.

688 Jordi Uijens zegt dat hij dat wel snapt, dat komt vooral vanwege eerstejaars.

689 Bob Fleer zegt als bij andere ALVs van andere verenigingen de financiële stukken niet besproken
690 worden of er doorheen gejaagd worden, dan komt dat terug op andere ALVs en worden er altijd vragen
691 geteld. Het is belangrijk dit goed te bespreken en daar de tijd voor te nemen.
692 Pol Muffels sluit zich aan bij Bob Fleer, het heeft namelijk maar zeven stemmen gescheeld of er had
693 niet gewisseld kunnen worden. Er zijn keuzes gemaakt die niet terug zijn te vinden in de stukken op de
694 site. Er is te weinig tijd voor de leuke dingen als de wissel. Ook moet het bespreken van de
695 beleidsstukken duidelijker en democratischer worden.
696
697 **Stemming Motie We need borreltime!**
698 Ruud Walvius legt de stemprocedure uit.
699 Luuk Scholman leest het quorum voor.
700 Bob Fleer vraagt om een besloten stemming. Dit wordt dan ook uitgevoerd.
701
702 De vergadering wordt geschorst voor 20 minuten bij inlevering van de laatste stem.
703 Ruud Walvius schorst de vergadering om 21:37u.
704
705 **Stemgerechtigden aanwezig: 21**
706 **Stemgerechtigde machtigingen: 21**
707 **Stemgerechtigden totaal: 42**
708
709 **Voor: 27**
710 **Tegen: 5**
711 **Onthouding: 10**
712
713 De ALV stemt **voor** de Motie We need borreltime!
714
715 **Bespreking Motie WordArt**
716 Ruud Walvius nodigt Rein Wieringa uit om zijn motie voor te lezen. Hij krijgt de tijd om zijn motie toe
717 te lichten.
718
719 **Motie WordArt**
720 *Over een jaar krijgt ismus een nieuwe kamer in het Gymnasion. Een facelift, als je bedenkt dat de*
721 *kamer het gezicht van de vereniging is. Met deze motie stel ik voor om niet alleen het krappe hokje*
722 *in TvA en de koffievlekken in het tapijt achter te laten, maar ook het oude logo van ismus.*
723 *Het oude logo is hard aan vervanging toe. Allereerst om technische redenen: het is onbruikbaar op*
724 *een donkere achtergrond tenzij je de zwart-witovergang, een belangrijk onderdeel van het logo,*
725 *opoffert.*
726 *Ook uitstraling speelt een rol. Vergeleken met de andere politicologieverenigingen van Nederland*
727 *valt ons logo nauwelijks serieus te nemen. Als je op formele gelegenheden en tegenover sponsors*
728 *goed uit de verf wilt komen moet je logo dat niet tegenwerken maar juist ondersteunen.*
729 *Allerbelangrijkst is echter: het kan zoveel mooier. Omdat dat een kwestie van smaak is, is mijn*
730 *onderbouwing een nieuw ontwerp voor het logo van ismus. Links de Waalbrug, Nijmegen, en rechts*
731 *een parlement, politiek. ismus verbindt beide. Met deze motie stel ik voor de afbeelding op het*
732 *voorblad van het huishoudelijk reglement, en daarmee het logo van ismus, per collegejaar*
733 *2017/2018 te vervangen met het volgende:*



735

736 *Met vriendelijke groet,*737 *Rein Wieringa*

738

739 Ruud Walvius vraagt of er commentaar is.

740 Jordi Uijens bedankt Rein Wieringa voor het logo. Hij vindt het logo niet minder mooi of minder lelijk
741 dan de vorige versie en zal met plezier voor stemmen.742 Pol Muffels zegt hij degene was die vorige begon over het feit dat het de vorige versie niet kon. Hij zegt
743 dat Rein Wieringa zei dat hij het logo alleen zou aanpassen in uiterste noodzaak. Pol Muffels is heel blij
744 dat het gelukt is en bedankt Rein Wieringa voor het prachtige logo.745 Anton Stel wilt zich aansluiten bij het nieuwe logo, hij oude logo is een walgelijk gedrocht. Hij wilt zijn
746 hoop uitspreken dat iedereen voorstemt voor deze motie.747 Lars Meijer is van mening dat er ook een nieuw logo moet komen, maar hij vraagt zich af of dit logo
748 bruikbaar is op een donkere achtergrond wat wel zo was bij het oude logo.749 Rein Wieringa zegt dat dat kan. Bij het oude logo kon het ook alleen moest je het dan geheel wit maken.
750 Het is juist belangrijk als iemand een logo daadwerkelijk wilt gebruiken in de wereld, dat je het logo
751 elke kleur kan maken die je wilt, maar dat de kern hetzelfde blijft. De naam en het logo blijven hetzelfde
752 en herkenbaar.753 Jip Trommelen zegt afwezig te zijn geweest bij de vorige bespreking maar dat hij mee heeft gekregen
754 dat het juridisch noodzakelijk was de extra regel toe te voegen. Hij vindt het minder mooi, maar vraagt
755 zich af wat de uitkomst is van de juridische discussie.756 Ruud Walvius zegt dat in het HR en de statuten staat dat de naam voor de vereniging ismus, voor
757 studenten Politicologie is. Dus moet het genoemd worden in het logo.758 Tomas Jochoms zegt dat er gebeld is met een notaris waar het probleem aan werd voorgelegd. Hij gaf
759 ons te kennen dat er weinig tot geen reden voor interpretatie was en dat de regel in het logo vermeld
760 moest worden.761 Bob Fler zegt dat er na deze motie nog een prachtige motie is. Een eventuele wijziging van de
762 statuten, mocht de ALV er vandaag voor kiezen, dan is het mooier om de regel uit de statuten te halen.763 Ruud Walvius zegt dat het inderdaad het geval is, maar bij de vorige ALV waren er veel mensen van
764 mening dat de professionaliteit van de vereniging en wat ismus nou precies is, in het geding komt als
765 de zin niet toegevoegd werd. Dit scheidt duidelijkheid.

766 Jordi Uijens zegt dat de enige regel in de statuten die dat verplicht is dat de vereniging de naam ismus,
767 voor studenten Politicologie draagt en dat hoeft niet gewijzigd te worden. Het gaat om een stukje
768 professionaliteit, wat ismus is en waar we voor staan. Daarom is dit logo perfect.
769 Ruud Walvius geeft te kennen dat door de penningmeester is gezegd dat een statuutwijziging lang kan
770 duren en in verband met de deadline voor de verhuizing en de nieuwe kamer, zo'n vertraging niet
771 handig is.
772 Lars Meijer vindt dat een extra reden is dat het een logo is wat de vereniging minimaal vijftien jaar
773 draagt. Op eerdere ALVs werd het logo niet veranderd aan de hand van modegrillen. Mooi of niet
774 maakt niet veel uit, wat het verhaal achter het logo is, is nu duidelijk.
775 Ruud Walvius bedankt Lars Meijer, dat vindt het bestuur ook.
776 Jordi Uijens reageert op Lars meijer. Beide logo's hebben een eigen verhaal en een zwart/wit en
777 Waalbrug/parlement overgang en het gaat er dus wel degelijk ook over wat mensen mooi vinden of
778 niet.
779 Ruud Walvius bedankt Rein Wieringa voor het bespreken van zijn motie.
780
781 **Stemming Motie WordArt**
782 Ruud Walvius legt de stemprocedure uit.
783 Luuk Scholman leest het quorum voor.
784
785 **Stemgerechtigden aanwezig: 21**
786 **Stemgerechtigde machtigingen: 21**
787 **Stemgerechtigden totaal: 42**
788
789 **Voor: 41**
790 **Tegen: 0**
791 **Onthouding: 1**
792
793 De ALV stemt **voor** de Motie WordArt.
794
795 **Bespreking Motie Statuut.**
796 Ruud Walvius nodigt Jordi uit om de motie voor te lezen. Hij krijgt de kans om de motie toe te lichten.
797 Jordi Uijens leest zijn motie voor.
798
799 *Geachte 57ste ALV,*
800
801 *De afgelopen maand zijn alle studieverenigingen weer onderworpen aan een onderzoek van de regeling*
802 *FONDS, die de hoogte van de bestuursbeurzen bepaalt. Hiervoor wordt gekeken naar de activiteiten*
803 *van iedere vereniging, maar eerst en vooral naar de ledenlijsten. Om bestuursbeurzen te kunnen*
804 *ontvangen, moet een vereniging voldoen aan de 80/20-regeling, die erin voorziet dat een*
805 *studievereniging maximaal 20 procent niet-studerende leden mag hebben. Tot onze voldoening*
806 *voldeed ismus dit jaar ruimschoots aan deze eis, maar een aantal andere verenigingen zaten minder*
807 *veilig. Wanneer een vereniging in de gevarezone komt wat betreft deze regeling, wordt er gekeken*
808 *naar de statuten van die vereniging en in het bijzonder naar de artikelen waarin het lidmaatschap en*
809 *het stemrecht tijdens een ALV wordt gedefinieerd. Het niet kloppen van deze artikelen kan een*
810 *vereniging dan al haar beurzen kosten.*

811
812 *De enige manier om de 80/20-regeling te omzeilen en dus nooit meer het gevaar te lopen om geen*
813 *beurzen te krijgen, is een statuut waarin vermeld staat dat het stemrecht tijdens een ALV slechts*
814 *voorbehouden is aan leden die studeren aan de RU of de HAN. Helaas staat dit niet in onze statuten*
815 *vermeld. Letterlijk staat er over deze punten het volgende:*

816
817 *Artikel 4*

818 *1. Leden zijn zij die als zodanig als leden van de vereniging zijn toegelaten.*

819
820 *Artikel 5*

821 *1. Het bestuur beslist omtrent de toelating van leden.*

822
823 *Artikel 14*

824 *1. Toegang tot de algemene vergadering hebben alle leden van de vereniging, met uitzondering*
825 *van geschorste leden en geschorste bestuurders.*

826 *3. Ieder lid van de vereniging dat niet geschorst is, heeft een stem.*

827
828 *De oplossing ligt in feite al in onze handen met de opname van de ‘Vrienden van ismus’ in het HR. Echter*
829 *kijkt de regeling FONDS niet naar het HR van een vereniging, maar slechts naar de statuten. Hierom*
830 *denken wij dat wijziging van de statuten noodzakelijk is.*

831
832 *We zijn ons er terdege van bewust dat een wijziging van het statuut de vereniging veel geld kost, maar*
833 *het is in onze ogen van groot belang om deze zekerheid in te bouwen in het belangrijkste stuk van de*
834 *vereniging. Daarnaast zien wij dit als een mooie kans om na ruim vijf jaar de statuten weer eens onder*
835 *de loep te nemen en eventuele verdere aanpassingen voor te stellen. Als er toch iets gewijzigd moet*
836 *worden, kan het beter meteen goed gedaan worden.*

837
838 *Dit in overweging nemende vragen wij de ALV om een statutencommissie aan te stellen die belast zal*
839 *zijn met het herschrijven van de statuten, zodat die in ieder geval zullen voldoen aan de regeling FONDS.*

840
841 *Met vriendelijke groet,*

842
843 *Jordi Uijens en Bob Smits*

844
845 *Ruud Walvius bedankt Jordi Uijens voor het voorlezen van motie Statuut.*

846 *Ruud Walvius vraagt of er commentaar is.*

847 *Lars Meijer zegt dat in het HR staat dat oud studenten ‘Vriend van ismus’ kunnen blijven. Dan worden*
848 *ze donateur van de vereniging en hebben ze geen stemrecht op de ALV. Gezien het feit dat het gaat*
849 *om bestuursbeurzen, wat alleen het bestuur financieel treft, is het een goede stok achter de deur om*
850 *het ledenbestand goed bij te houden en wie er nog studeert aan de RU. Dit is makkelijk bij te houden*
851 *aan het begin van het jaar, het bestuur heeft het namelijk zelf in handen. Dit zorgt ervoor dat je keurig*
852 *aan die regeling kan voldoen.*

853 *Tomas Jochoms zegt dat wat Lars Meijer zegt klopt en dat de vereniging waarschijnlijk niet gekort*
854 *wordt op bestuursbeurzen vanwege een regel als de 80/20 regeling, maar simpelweg om het feit dat*
855 *er steeds meer verenigingen aanspraak maken op bestuursbeurzen. De hoeveelheid bestuursbeurzen*

856 verstrekt door de universiteit wordt niet vergroot wat zorgt voor een tekort. Dit heeft ook
857 meegespeeld bij andere verenigingen.

858 Jordi Uijens zegt dat wat Tomas Jochoms en Lars Meijer zeggen klopt. Maar zonder bestuursbeurzen
859 wordt het moeilijker nieuwe bestuurders te vinden. Het gaat om de continuïteit van de vereniging te
860 waarborgen. Het minste wat hij wilt bereiken is die continuïteit, waarom zouden we die zekerheid niet
861 inbouwen?

862 Pol Muffels vindt het een moeilijke kwestie in de zin dat de vorige statutencommissie bijna
863 tweeënehalf jaar bezig is geweest met de statuten. Er waren problemen destijds en de eerste
864 commissie heeft erg veel veranderd en herschreven in samenwerking met de notaris. Elke verandering
865 is weloverwogen genomen. Daarnaast is het zo dat de mensen die in de commissie komen
866 te zitten, weloverwogen te werk moeten gaan en verstand moeten hebben van wat er gebeurd is en
867 iets van een juridische achtergrond moeten hebben. Pol Muffels geeft te kennen dat hij bang is voor
868 een hervormingsdrang die niet goed is voor de vereniging. Dingen worden weggehaald die moeten
869 blijven staan. Ook is het zo dat de ALV de commissie moet aanstellen, de commissie gaat vervolgens
870 aan het werk en presenteert haar werk aan de ALV. De ALV zegt er wat over, wat ook weer goed is
871 voor het weloverwogen nemen van beslissingen. Het resultaat is als het goed is een weloverwogen,
872 door de leden gedragen verandering. De vraag is willen we daar aan beginnen? Pol Muffels staat
873 positief tegenover het voorstel, maar vraagt de rest wel bewust te zijn waar het over gaat.

874 Jordi Uijens snapt het punt van Pol Muffels, maar hervormingsdrang kan wel voorkomen in een
875 commissie, maar dat komt niet door want het is een lang proces en het vraagt raad aan de ALV waarbij
876 twee derde van de stemmen voor moet zijn om goedkeuring te krijgen. Hervormingsdrang zal niet
877 leiden tot veranderingen want de ALV moet stemmen. De commissie hoeft niet aangesteld te worden,
878 maar er moet naar gekeken worden. Er is zes jaar geleden naar gekeken en eens in de zoveel tijd moet
879 er naar gekeken worden om te kijken hoe de werkzaamheden ervoor staan, bij voorkeur vlak voor de
880 toetsing.

881 Marten Porte geeft aan niet zeker te zijn of het wijzigen van de statuten niet te rigoureuus is. Wat zorgt
882 voor een dusdanige wijziging?

883 Jordi Uijens zegt dat er geen berg aanleidingen nodig is, de commissie kijkt of er aanleiding voor
884 verandering is. Daarom is het ook goed dat de commissie aangesteld wordt zodat ze kan kijken of er
885 niets veranderd hoeft te worden. Jordi Uijens zegt dat de commissie bijvoorbeeld ook kan kijken naar
886 een dubbele stemming als er twee mensen zijn met dezelfde hoeveelheid stemmen bij de
887 verkiezingsALV.

888 Lars Meijer zegt dat twee dingen te willen benoemen. Het eerste is dat het de vereniging tussen de
889 400 en 700 euro gaat kosten om een statuutwijziging door te voeren. Willen we dat er aan besteden?
890 Het tweede is dat er in de statuten staat dat alleen mensen die studeren aan de RU of HAN lid mogen
891 zijn. Het is de taak van het bestuur om te controleren of er daadwerkelijk wordt gestudeerd aan de RU
892 of HAN. Lars Meijer snapt wat Tomas Jochoms en Jordi Uijens gezegd hebben qua continuïteit en de
893 volgende bestuurders.

894 Jordi Uijens zegt dat het jammer is dat Bob Smits niet aanwezig is, hij weet er namelijk alles van in
895 verband met zijn werk met de USR.

896 Jip Trommelen is het inhoudelijk eens met Lars Meijer, hij vindt dat de 80/20 regeling prime te
897 handhaven is, het lijkt hem dan ook geen probleem te vormen. Jip Trommelen hoort nu wat voor een
898 impact de motie heeft op de vereniging. Een opmerking naar Bob Smits en Jordi Uijens is dat de
899 voorbereiding van de motie onzorgvuldig is want er is maar één kopie en dus maar één verhaal. Hij
900 zegt het ongepast te vinden om er nu fatsoenlijk over te kunnen stemmen. Het is heel technisch, we

901 kunnen het niet lezen en daarom vindt hij het onverantwoord. Hij stelt voor tegen te stemmen want
902 Bob Smits is er ook niet.

903 Lars Meijer vindt ook nog steeds dat Bob Smits er had mogen zijn, het zou fijn zijn als hij het kon
904 toelichten. Wijziging is volgens hem nog niet nodig want je levert je ledenlijst in bij de commissie, die
905 testen vervolgens via een steekproef of de 80/20 regeling gehaald wordt. Hij geeft te kennen dat hij
906 niet gelooft in een statuutswijziging om deze reden.

907 Jordi Uijens zegt dat er een goede rede is dat Bob er niet is en hij is het ermee eens dat het beter
908 voorbereid had kunnen worden. Hij zegt dat hij de motie best wilt meenemen naar de halfjaarlijkse
909 ALV.

910 Pol Muffels zegt het helemaal eens te zijn met Jip Trommelen. Het is voor de ALV van groot belang wat
911 de kosten en gevolgen zijn voor de vereniging bij de afweging voor of tegen te stemmen. Hij zegt dat
912 hier naar gekeken moet worden en dat er een vrij specifieke uitleg aan de ALV gegeven moet worden
913 want de ALV weet niet alles.

914 Marten Porten sluit zich aan bij wat er al gezegd is, ook hij vindt dat er te weinig informatie is om nu
915 te stemmen.

916 Jordi Uijens zegt dat hij kan kijken naar wat de notaris kost. Hij heeft een idee over hoe de commissie
917 in elkaar moet zitten en wat ze moet doen, maar daar moet de ALV ook over gaan. Jordi Uijens trekt
918 voor nu de motie terug.

919 Tomas Jochoms

920 Jordi Uijens zegt dat er een andere vereniging is die gekort is in haar bestuursbeurzen vanwege de
921 80/20 regeling.

922 Tomas Jochoms zegt te weten welke vereniging dit is. Maar bij deze vereniging staat in de statuten dat
923 iedereen die 18+ is én geïnteresseerd is in die bepaalde studie, dat die mensen lid mochten zijn. Dit
924 zorgt voor een enorm grote potentiële ledengroep en dan kom je snel in het geding met de 80/20
925 regeling.

926 Ruud Walvius eindigt de discussie en zegt dat we doorgaan naar de W.V.T.T.K.

927

928 **W.V.T.T.K.**

929

930 Jip Trommelen zegt dat het bestuur misschien bij Café 't Haantje moet kijken naar meer sponsorgeld
931 omdat we er vaker zijn vanwege de zojuist aangenomen motie We need borreltime!

932 Luuk Scholman zegt dat hij dit een goed punt vindt en dat het meegenomen wordt.

933 Jelmer Bruurs vraagt of Jip Trommelen zijn vraag kan herhalen.

934 Jip Trommelen herhaalt zijn vraag.

935

936 **Rondvraag**

937

938 Pol Muffels vraagt of hij het bestuur mag danken voor deze ALV, of hij de ALV mag bedanken voor de
939 ALV, of hij alle indieners van moties mag danken voor de moties en hun betrekking bij de vereniging.
940 Ook vraagt hij of hij de mensen die kritisch hebben nagedacht over deze zaken mag bedanken, of hij
941 Jordi Uijens mag bedanken voor het durven nadenken over deze zaken en het tonen van lef ondanks
942 de afwezigheid van Bob Smits. Als laatst vraagt hij of iedereen mee wilt gaan borrelen want daar
943 hebben we nu de tijd voor.

944 Anton Stel vraagt of hij iedereen mag feliciteren met het nieuwe logo.

945 Jesper Schipper geeft aan geen vragen te hebben.

946 Sara Kok geeft aan geen vragen te hebben.
947 Irene Wilde geeft aan geen vragen te hebben.
948 Marije Berga geeft aan geen vragen te hebben.
949 Jelmer Bruurs vraagt of hij het bestuur en de ALV mag bedanken en hij vraagt waar de borrel
950 plaatsvindt.
951 Kjelt Goutbeek vraagt of hij het bestuur en de ALV mag bedanken, of hij de indieners mag bedanken
952 voor de moties, zeker ook Jordi Uijens en Bob Smits want ze toonden lef. Mag ik de hoop uitspreken
953 dat het moordspel snel eindigt.
954 Bob Fler vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het scheuren van de stembriefjes en hij spreekt
955 de hoop uit om nog veel besloten stemmingen te houden.
956 Marten Porte geeft aan geen vragen te hebben.
957 Jordi Uijens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij Tomas Jochoms succes mag wensen
958 met het uitwerken van de notulen en of hij de indieners van de moties mag bedanken.
959 Casper Veenhuysen vraagt of hij de aanwezigen mag bedanken en of hij alle leden mag uitnodigen
960 vaker naar een ALV te komen in verband met meer borreltime.
961 Jip Trommelen vraagt of hij iedereen een gezellige kerst en een gelukkig nieuwjaar mag wensen.
962 Lars Meijer vraagt of hij de ALV mag bedanken voor het verstandig stemmen, of hij Jordi Uijens mag
963 bedanken met het naar voren komen met het voorstel voor de statuten commissie. Hij vraagt of Jordi
964 Uijens dit weer kan doen over een paar maanden met het liefst Bob Smits erbij zodat we te weten
965 komen hoe het nou precies in elkaar steekt. Hij vraagt of hij het bestuur mag bedanken dat de ALV om
966 20.00u begon en of hij de hoop mag uitspreken of voor de volgende ALV de dingen aangepast worden
967 in de ALVstukken en dat de ESV haar schulden betaalt.
968 Nanne van Mil vraagt of ze de motie indieners mag bedanken voor hun input en hun tijd die ze er
969 ingestoken hebben. Ze vraagt of ze haar complimenten mag uitspreken over de verscheidenheid van
970 aanwezige commissies, dat is goed om te zien. Ook vraagt ze of het nog steeds mogelijk is jezelf in te
971 schrijven voor Bounz, de ismusreis en de meerdaagse excursie. Als laatst vraagt ze of we nog gebruik
972 kunnen maken van de We need borreltime! tijd.
973 Luuk Scholman vraagt of hij de ALV en het bestuur mag bedanken en hij betreurt het dat Pol Muffels
974 geen ludieke vragen stelt. Hij spreekt zijn hoop uit dat dit volgende ALV wel gebeurt.
975 Ruben Meijerink vraagt of hij iedereen mag bedanken voor het op tijd komen van de ALV, of hij de
976 indieners van moties mag bedanken voor de moeite. Hij vraagt of mensen na willen denken om mee
977 te gaan op de meerdaagse excursie en de reis. Hij zegt ook dat het fijn zijn als mensen betalen vóór
978 het gala.
979 Tomas Jochoms vraagt of hij de aanwezigen mag bedanken naar de ALV ondanks dat we al zoveel
980 ALVs hadden in een korte tijd. Hij vraagt of hij de motie indieners mag bedanken voor de moeite, of
981 hij zich mag aansluiten bij het feit dat we bier gaan drinken en of hij iedereen fijne feestdagen mag
982 wensen.
983 Ruud Walvius zegt dat dit allemaal mag en hij vraagt of hij iedereen mag bedanken dat we binnen
984 aanzienlijk tijdsbestek klaar zijn en we beknopt zijn geweest. Hij vraagt of hij de motie indieners mag
985 bedanken voor het schrijven van de moties en het herschrijven van de motie van Jordi Uijens en Bob
986 Smits. Als derde vraagt hij of hij iedereen mag bedanken voor hun aanwezigheid, ondanks de lage
987 opkomst. Als laatst vraagt hij iedereen aanwezig te zijn bij het kerstdiner en de kerstborrel van morgen.
988 En oh, vergeet de glazen niet mee te nemen!
989 **Sluiting**
990 Ruud Walvius sluit de vergadering om 22.36 uur.